



Algotherm
DERMO OCEAN SPA

SKIN CARE MENU
CARTE DES SOINS

PAUL GAUGUIN CRUISES



ALGOTHERM DERMO OCEAN SPA

The Algotherm Dermo Ocean Spa brings together marine biotechnologies and cosmeceuticals, cutting-edge technologies, high-precision protocols and our skilled skin therapists. Combining the power of the oceans and the advances of science, our professional protocols have proved to provide effective prevention and treatment and boast long-lasting results. Algotherm Dermo Ocean Spa, the advanced technology for beautiful results.

Algotherm Dermo Ocean Spa réunit en un seul lieu l'univers des biotechnologies et cosméceutique marine, les technologies de pointe et les protocoles haute précision réalisés par nos skin-thérapeutes. Conjuguant la puissance des océans et les prouesses de la science, nos protocoles professionnels ont prouvé leur efficacité, tant en prévention qu'en traitement, bénéficiant d'un effet durable. Algotherm Dermo Ocean Spa, la haute technologie au service de la beauté.



Between ocean and sky

Aboard *Paul Gauguin*, in an intimate and privileged setting, with the ocean as a backdrop, discover a new way of experiencing the spa.

Algotherm Dermo Ocean Spa invites you to experience an exceptional moment through a selection of expert treatments

fully adapted to meet the needs not only of your skin but also your hair.

In a soothing atmosphere with a view of the unknown, enjoy a timeless interlude and experience the spa... in a different way.

Entre ciel et mer

À bord du *Paul Gauguin*, dans un cadre intimiste et privilégié, l'océan en toile de fond, découvrez une nouvelle manière de vivre le spa.

Algotherm Dermo Ocean Spa vous invite à vivre un moment d'exception à travers une sélection de soins experts entièrement

adaptés aux besoins de votre peau, mais aussi de vos cheveux.

Entre atmosphère apaisante et vue sur l'inconnu, appréciez pleinement cette parenthèse de douceur hors du temps et vivez le spa...autrement.



DERMO-SCAN

High-tech facial diagnostics

Derma-Scan is the latest generation of skin diagnostic technology: it identifies and accurately measures the skin's dermatological data to create a unique profile. This information is analyzed by our skin therapists who then determine and recommend the appropriate protocols, skincare routines and products.

Le diagnostic visage haute technologie

La technologie de diagnostic de peau nouvelle génération, le Dermo-Scan, identifie et mesure avec précision les données dermatologiques de votre visage et dresse son profil unique. Les données recueillies sur l'état général de la peau sont analysées par nos skin-thérapeutes afin de définir et proposer les protocoles, routines de soins et produits adaptés.

EXPRESS DERMO-SCAN DERMO-SCAN FLASH

10 MINS | \$US 35 free with any facial lasting 50 mins
10 MIN | \$US 35 offert avec tout soin visage de 50 min

With its three-dimensional view, the Express Dermo-Scan analyzes and identifies your skin typology, its level of hydration and tone, its sensitivity and any signs of aging. Le diagnostic Dermo-Scan Flash analyse et identifie par une vue tridimensionnelle votre typologie de peau, son niveau d'hydratation et son teint, sa sensibilité ainsi que son vieillissement.

EXPERT DERMO-SCAN DERMO-SCAN EXPERT

25 MINS | \$US 50 free with any facial lasting 80 mins
25 MIN | \$US 50 offert avec tout soin visage de 80 min

Using multispectral images, the Expert Dermo-Scan detects issues that aren't visible to the naked eye: hydration, pores, elasticity, firmness, wrinkles and pigmentation disorders. This comprehensive skin diagnosis identifies the areas of your face that are affected by these concerns and provides an ultra-targeted solution.

Les images multispectres du diagnostic Dermo-Scan Expert révèlent les spécificités impossibles à détecter à l'œil nu telles que l'hydratation, les pores, l'élasticité, la fermeté, les rides et les troubles pigmentaires. Ce diagnostic cutané ultra complet détermine précisément les zones de votre visage concernées par les problématiques dermatologiques et apporte une solution ultra-ciblée.

DERMO-LOUNGE

**Express beauty treatment for complementing any facial treatment.
Le soin-minute perfection pour compléter tout soin visage.**

OCEAN EYES

15 MINS | \$US 50 in addition to a facial treatment only
15 MIN | \$US 50 en complément d'un soin visage uniquement

A massage treatment, specifically designed for tired eyes. A massage that gently stretches the skin around the eyes, using refreshing cryoglobes to stimulate the area, decongest dark circles and boost circulation.

Le soin massage spécifique dédié à la fatigue oculaire. Un massage stretching expert du contour de l'oeil, accompagné de cryoglobes, sphères rafraichissantes, éveille le regard, décongestionne les poches et booste la circulation sanguine.



OCEAN ORIGINS FACIAL CARE SOINS VISAGE OCEAN ORIGINS

Algotherm's expert facials

Combining cutting-edge dermo-cosmetic active ingredients and the expert knowledge of our skin therapists, Algotherm's professional and bespoke protocols provide a targeted response to every skincare concern.

L'expertise du soin visage Algotherm

Les actifs dermo-cosmétiques de pointe et le savoir-faire de nos skin-thérapeutes se réunissent pour proposer des protocoles de soin professionnels sur mesure apportant une réponse ciblée à chaque problématique d'état de peau.

OCEAN ORIGINS FACIAL CARE SOIN VISAGE OCEAN ORIGINS

25 MIN | \$US 105

Through a massage strokes and skincare products best adapted to your specific requirements, a beautifying treatment that restores energy to the face and makes the skin looks radiant.

À travers une gestuelle et des actifs adaptés aux besoins de la peau, un soin embellissement qui redonne de l'énergie au visage et ravive son éclat.

50 MIN | \$US 180

A customized facial treatment that boasts a long lasting, positive impact on skin cell activity. Your skin is cleansed, exfoliated, and then covered by a specific mask bursting with healthy nutrients, packed with regenerative, hydrating and toning qualities. To top off the experience, a relaxing massage. Un soin sur mesure qui agit sur le long terme en boostant l'activité cellulaire de la peau. Nettoyée, exfoliée, elle se gorge des vertus d'un masque spécifique, adapté à ses besoins, aux effets régénérants, hydratants et tonifiants. Un massage relaxant parfait l'expérience.

80 MIN | \$US 250

An expert professional treatment to firm the skin, sculpt the face and restore the complexion's radiance. Accessories are carefully chosen to provide a bespoke deep tissue massage for more radiant skin that looks visibly younger. Le soin professionnel expert pour raffermir la peau, redessiner le galbe du visage et optimiser l'éclat du teint. Des accessoires techniques sélectionnés sur mesure au service d'un massage manuel en profondeur pour une peau visiblement plus jeune et plus lumineuse.

PURE RELAXING FACIAL MASSAGE MODELAGE VISAGE PURE RELAXATION

25 MIN | \$US 105

OCEAN TECH FACIAL CARE SOINS VISAGE OCEAN TECH

Advanced technology for beautiful results

Using the most innovative technologies to target every skincare concern, the Algotharm Dermo Ocean Spa draws on impressive advances in esthetic cosmetology to ensure beautiful results. Each treatment is tailored to the skin's needs and provides an ultra-personalized response. Manual techniques and state-of-the-art technology complement each other perfectly, immediately revitalizing the skin.

La haute technologie au service de la beauté

Algotharm met les prouesses de la cosmétologie esthétique en spa au service de la beauté, grâce aux technologies les plus innovantes ciblant toutes les problématiques de peau. Chaque soin prodigué est adapté à l'état de peau pour une réponse ultra-personnalisée. Les techniques manuelles et les technologies de pointe se complètent parfaitement pour un renouvellement épidermique immédiat.



THE ULTIMATE HIGH-PRECISION TECHNOLOGIES LE MEILLEUR DES TECHNOLOGIES HAUTE PRÉCISION

AQUA PEEL L'AQUAPEELING

A double mechanical and enzymatic hydro-exfoliation procedure, using solutions with anti-oxidant, moisturizing and soothing active ingredients.

Une double hydro-exfoliation mécanique et enzymatique associant des solutions enrichies en actifs anti-oxydants, hydratants et apaisants.

VITAMIN OXYGEN SPRAY LE VITAMIN OXYGEN SPRAY

Powerful and highly concentrated liquid boosters with revitalizing active ingredients are combined with a high-precision oxygen spray for deep penetration.

La puissance de boosters liquides ultra-concentrés en actifs revitalisants combinée à la pulvérisation haute précision d'oxygène pour une pénétration intense dans l'épiderme.

RADIOFREQUENCY LA RADIOFRÉQUENCE

The microcurrent of bipolar radiofrequency sculpts and lifts the facial contours.

Le micro-courant de la radiofréquence bipolaire regalbe et lifte les contours du visage.

CRYOTHERAPY LA CRYOTHÉRAPIE

The cold temperature tightens pores, boosts microcirculation, firms the skin and reduces wrinkles.

La fraîcheur maîtrisée permet de resserrer les pores, renforcer la microcirculation, raffermir les tissus et atténuer les rides.

OCEAN TECH FACIAL CARE SOIN VISAGE OCEAN TECH

50 MIN | \$US 190

This aqua peel treatment thoroughly cleanses, exfoliates and moisturizes the skin. Using an additional and complementary high-precision technology makes this protocol even more effective, enhancing its regenerative effects: Vitamin Oxygen Spray revitalizes and nourishes, cryotherapy boosts microcirculation and firms the skin while radiofrequency sculpts the face and plumps the skin.

Ce soin basé sur l'aquapeeling nettoie, exfolie et hydrate intensément la peau. L'ajout au choix d'une technologie complémentaire haute précision renforce l'efficacité du protocole pour une peau ultra-régénérée : les pulvérisations du Vitamin Oxygen Spray revitalisent et nourrissent ; la cryothérapie renforce la microcirculation et raffermi ; la radiofréquence redessine l'ovale du visage pour une peau repulpée.

80 MIN | \$US 260

The ultimate professional protocol from Algotharm, combining the manual expertise of our skin therapists with precise technology for visibly regenerated skin. This incredibly comprehensive treatment combines aqua peel, Vitamin Oxygen Spray, cryotherapy and radiofrequency for intensely moisturized, smoothed, firmed and plumped skin and a signature facial massage for immediate and targeted results.

La quintessence des protocoles professionnels Algotharm, alliant l'expertise manuelle de nos skin-thérapeutes à la précision des technologies pour une peau visiblement régénérée. Ce soin ultra-complet combine l'aquapeeling, les pulvérisations du Vitamin Oxygen Spray, la cryothérapie, la radiofréquence pour un épiderme intensément hydraté, lissé, raffermi, repulpé et un massage du visage signature aux résultats immédiats.



BODY TREATMENTS SOINS DU CORPS

Algotherm's expert body treatments

Professional treatment protocols to regenerate the skin.

L'expertise du soin corps Algotherm

Des protocoles de soin professionnels pour régénérer l'épiderme.

BODY SCRUB GOMMAGE CORPOREL

25 MIN | \$US 105

Exfoliation is an absolute must before any further body treatment. Gently cleanses, exfoliates and prepares the skin for specific body treatments. Skin becomes softer, smoother and delicately perfumed.

En prémices de tous les soins du corps, le gommage prépare votre peau à recevoir des soins spécifiques. Ce soin aux saveurs polynésiennes ou marines laisse votre peau douce, lisse et délicatement parfumée.

BODY MASK MASQUE CORPOREL

25 MIN | \$US 105

Cocooning body mask that nourishes, soothes and moisturizes the skin. It has a remineralizing action on the body. Skin feels silky, soft and comfortable.

Soin enveloppant qui nourrit, apaise et hydrate durablement la peau. Action reminéralisante, effet relaxant, pour une peau souple et confortable.

DEEP REGENERATING SUN CARE SOIN SUBLIME SOLEIL

80 MIN | \$US 215

A head to toe treatment for the face and body combining exfoliation and deep moisturizing. Before or after exposure to the sun. This treatment leaves the complexion smooth and glowing.

Soin complet visage et corps alliant gommage et hydratation en profondeur. Avant ou après une exposition prolongée au soleil, ce traitement unifie et sublime votre teint.

REMINERALIZING MARINE TREATMENT SOIN MARIN REMINÉRALISANT AU CHOIX

80 MIN | \$US 215

Detoxifying, remineralizing, silhouette or light legs according to your needs. Complete treatment including a scrub, a seaweed wrap, to strengthen and tone up the immune system thanks to the content of minerals, enzymes and amino acids.

Détoxifiant, reminéralisant, silhouette ou jambes légères selon vos besoins. Soin complet comprenant un gommage, un enveloppement aux algues, pour renforcer et tonifier le système immunitaire grâce à la teneur en minéraux, enzymes et acides aminés.

AFTER SUN CARE SOIN APRÈS-SOLEIL

50 MIN | \$US 180

Optimum face and body care. This cooling treatment will instantly soothe and hydrate the skin after a sun burn.

Soin frais du corps et du visage qui apaise et hydrate instantanément la peau après un coup de soleil.



OCEAN MASSAGES

Algotherm's expert body massages

Professional protocols for mind and body: simply relax and unwind.

L'expertise du massage corps Algotherm

Des protocoles professionnels dédiés au bien-être et à la relaxation du corps et de l'esprit.

RELAXING MASSAGE MASSAGE RELAXANT

50 MIN \$US 180 | 80 MIN \$US 250

A relaxing full body massage, combining Western drainage techniques, energising Asian methods and muscle-relaxing Polynesian movements.

Un massage enveloppant, réalisé sur l'ensemble du corps, alliant des techniques occidentales drainantes, asiatiques énergisantes et polynésiennes décontracturantes.

ENERGIZING MASSAGE MASSAGE ÉNERGISANT

50 MIN \$US 180 | 80 MIN \$US 250

This massage alternates between vigorous massage strokes and pressure point techniques to unknot tense muscles, and it is recommended either before or after physical exertion. The body is recharged and ready to go.

Alternant des techniques énergétiques et des mouvements de digito-pression pour dénouer toutes les tensions, il est conseillé avant ou après un effort. Ressourcé, le corps retrouve toute son énergie.

HARMONIZING MASSAGE MASSAGE HARMONISANT

50 MIN \$US 180 | 80 MIN \$US 250

This massage rebalances the body's senses and releases the body's energy, with a simultaneously soothing and energizing effect.

Ce massage travaille les sens et les énergies du corps pour les rééquilibrer et les libérer. Apaisé, le corps retrouve son dynamisme.



POLYNESIAN MASSAGES MASSAGES POLYNÉSIENS

TAHITIAN WAVE MASSAGE MASSAGE TAHITIAN WAVE

80 MIN | \$US 250

This treatment suggests the relaxing back and forth motion of ocean tides. It combines a subtle body scrub preparing the skin and a full body massage inspired with Lomi Lomi and Polynesian know-how. This treatment soothes muscles and realigns energy flow. A complete bliss.

Ce soin évoque le va et vient bienfaiteur et relaxant des vagues. Il associe un subtil gommage corporel préparant la peau à un massage enveloppant rythmé qui conjugue techniques de Lomi Lomi et savoir-faire Polynésien.

POLYNESIAN TAURUMI MASSAGE MASSAGE POLYNÉSIEN TAURUMI

25 MIN \$US 105 | 50 MIN \$US 180 | 80 MIN \$US 250

Traditional Polynesian Taurumi massage is both relaxing and holistic, creating harmony between body and spirit. This multi-faceted art combines touch and nurturing of the body to maintain and restore inner well-being.

Massage traditionnel Polynésien relaxant révélant l'harmonie du corps et de l'esprit. À travers des manoeuvres enveloppantes, il permet à chacun d'entretenir et de rétablir son bien-être intérieur.

BORA BORA BLISS MASSAGE MASSAGE BORA BORA BLISS

90 MIN | \$US 270

Inspired by old Tahitian techniques, this traditional Polynesian massage from head to toes includes a relaxing full body massage with Monoï and tropical scents. A real Treat! Inspiré de techniques ancestrales, ce massage relaxant de la tête aux pieds combine le Monoï aux senteurs tropicales et savoir-faire Polynésien. Un must !



WORLD MASSAGES MASSAGES DU MONDE

VOLCANIC STONE MASSAGE MASSAGE AUX PIERRES VOLCANIQUES

50 MIN \$US 180 | 80 MIN \$US 250

Combining manual massage techniques and warm stones placed on energy points, the warmth of this treat will soothe the body. The stones prolong the effect of the hand movements for a deeper relaxation.

Le soin combine massage manuel et pierres chaudes placées sur les points énergétiques. La sensation de chaleur apaise le corps, les pierres prolongent le geste de la main pour détendre en profondeur.

PERSONALIZED MASSAGE MASSAGE SUR MESURE

25 MIN \$US 105 | 50 MIN \$US 180 | 80 MIN \$US 250

A personalized massage which will help you to unwind or energize your body, depending on your needs and mood.

Un massage unique, personnalisé et adapté à vos besoins et vos envies du moment. Composez vous-même votre massage en déterminant avec votre praticien(ne) les zones à travailler en fonction du temps et de la pression à exercer.

REFLEXOLOGY RÉFLEXOLOGIE

25 MIN \$US 105 | 50 MIN \$US 180 | 80 MIN \$US 250

An age-old manual therapy focusing on reflex points, this massage realigns energy flow, freeing tension and stress in the body by applying pressure to specific areas.

Thérapie manuelle millénaire, ce soin stimule les zones réflexes. Il permet de réaligner l'énergie corporelle, de libérer les tensions par acupression de zones spécifiques.

DEEP TISSUE MASSAGE MASSAGE SPORTIF

25 MIN \$US 115 | 50 MIN \$US 190 | 80 MIN \$US 260

Intense deep massage, while recharging your energy, it contributes to maintain muscle tone, leads to a state of well-being and relieves tensions.

Massage profond rechargeant les énergies. Il favorise le maintien du tonus musculaire, améliore l'état de bien-être et permet d'évacuer les tensions.

INDIAN HEAD MASSAGE MASSAGE INDIAN HEAD

50 MIN | \$US 180

Inspired by India's rituals, this care alleviates tensions thanks to the special attention given to the neck, shoulders and back. In addition, a scalp massage with warm oil will rebalance the body energy flow and bring inner peace and tranquillity.

Inspiré de rituels d'Inde, ce soin délasse les tensions grâce à l'attention portée sur le dos, la nuque et les épaules. Un massage du cuir chevelu à l'aide d'huile chaude permettra de rééquilibrer le flux d'énergie corporel et retrouver calme et tranquillité intérieure.

FOUR HANDS MASSAGE MASSAGE À 4 MAINS

50 MIN \$US 350 | 80 MIN \$US 480

Harmonious combination of perfectly synchronized massage techniques that « rock » the body from head to foot.

Une harmonie de manœuvres relaxantes parfaitement synchronisées, pour le plaisir de se sentir bercé de la tête aux pieds.

WELLNESS DISCOVERIES

LES ESCALES BIEN-ÊTRE

HONEYMOON

2H10 | \$US 405

- Body scrub Gommage corporel hydratant
- Polynesian Taurumi massage 80 mins Massage Polynésien Taurumi 80 min
- Ocean Origins facial care 25 mins Soins visage Ocean Origins 25 min

MAEVA

1H15 | \$US 260

- Polynesian massage 25 mins Massage Polynésien 25 min
- Ocean Origins facial care 50 mins Soins visage Ocean Origins 50 min

TAHITI BLISS

1H15 | \$US 260

- Polynesian Taurumi massage 50 mins Massage Polynésien Taurumi 50 min
- Ocean Origins facial care 25 mins Soins visage Ocean Origins 25 min

SPA DAY

2H05 | \$US 415

- Body scrub and body mask Gommage et masque corporel
- Massage choice 50 mins* Massage au choix 50 min*
- Ocean Origins facial care 25 mins Soins visage Ocean Origins 25 min

POLYNESIAN EXPERIENCE

2H20 | \$US 465

- Tropical body scrub & body mask Gommage et masque corporel tropical
- Tahitian relaxing massage 90 mins Massage relaxant Tahitien 90 min

*Choose from the Algotharm Dermo Ocean Spa's selection.

*À choisir parmi la sélection du Algotharm Dermo Ocean Spa.

BEAUTY SUPPLEMENTS COMPLÉMENTS BEAUTÉ

HAND OR FOOT CARE BEAUTÉ DES MAINS ET DES PIEDS

| | |
|---|-------------------|
| Express hand or foot care Beauté des mains ou des pieds, soin express | 30 MIN \$US 65 |
| Classic hand or foot care Beauté des mains ou des pieds, soin classique | 50 MIN \$US 100 |
| Polish change Pose de vernis | 15 MIN \$US 35 |
| French polish change French manucure | 45 MIN \$US 90 |

SEMI PERMANENT NAIL POLISH VERNIS SEMI-PERMANENT

| | |
|--|------------------|
| Semi permanent nail polish Pose de vernis semi-permanent | 20 MIN \$US 50 |
| Semi permanent nail polish removal Dépose de vernis semi-permanent | 20 MIN \$US 25 |

WAXING ÉPILATION

| | |
|---|-------------------|
| Lips or chin or eyebrows Lèvres ou menton ou sourcils | 10 MIN \$US 35 |
| Underarms Aisselles | 15 MIN \$US 45 |
| Bikini or arms Maillot ou bras | 20 MIN \$US 55 |
| Brazilian or full brazilian Maillot brésilien ou intégral | 30 MIN \$US 85 |
| Half legs Demi jambes | 25 MIN \$US 75 |
| Full legs Jambes entières | 40 MIN \$US 110 |
| Back or chest Dos ou torse | 30 MIN \$US 85 |

HAIR SALON SALON DE COIFFURE

À LA CARTE À LA CARTE

| | |
|----------------------------------|---------|
| Shampoo Shampooing | \$US 15 |
| Hair mask Masque capillaire | \$US 15 |
| Evening up style Coiffure soirée | \$US 95 |

HAIR STYLING COIFFURE

| | |
|---|--------------------|
| Beautiful hair (shampoo+mask+blow-dry or roller set) | From \$70 to \$110 |
| Mise en beauté des cheveux (shampooing+masque+brushing ou rouleaux) | |
| Shampoo & cut Shampooing & coupe | \$US 105 |
| Shampoo & cut with blow-dry Shampooing & coupe avec brushing | \$US 145 |
| Fringe or Bangs trim beard or Moustache trim | \$US 25 |
| Coupe frange ou barbe ou moustache | |

HAIR COLOURING (WITHOUT BLOW-DRY) COULEUR (SANS BRUSHING)

| | |
|---|---------------------|
| Color - Roots (including shampoo) | \$US 95 |
| Couleur - Racines (inclus shampooing) | |
| Color - Full head (including shampoo) | From \$115 to \$135 |
| Couleur - Tête entière (inclus shampooing) | |
| For any additional colour Pour toute couleur supplémentaire | \$US 35 |
| Highlights - Full head (including shampoo) | From \$150 to \$210 |
| Mèches - Tête entière (inclus shampooing) | |
| Highlights - Half head (including shampoo) | From \$90 to \$110 |
| Mèches - Demi tête (inclus shampooing) | |
| Highlights - Top head (including shampoo) | \$US 60 |
| Mèches - Racines (inclus shampooing) | |

FOR MEN POUR HOMME

| | |
|----------------------------------|---------|
| Shampoo & cut Shampooing & coupe | \$US 50 |
|----------------------------------|---------|



MY FIRST SPA EXPERIENCE MON PREMIER SPA®

From 6 to 12 years old

Treatments specifically designed for our younger guests aged 6-12 years old. When accompanied by an adult during the treatment, well-being is available to all.

De 6 à 12 ans

Des soins spécialement conçus et adaptés pour les plus jeunes de 6 à 12 ans. Accompagné d'un adulte pendant le soin, le bien-être à portée de tous.

MY FIRST MASSAGE MON PREMIER MASSAGE

25 MIN | \$US 75

A specially adapted massage for young ones for a first experience of serenity. This massage will transport your child to a bubble of well-being.

Massage adapté aux spécificités de l'enfant, pour lui faire ressentir ses premiers moments de sérénité. Ce massage relaxant transporte les enfants dans une bulle de bien-être.

ANGEL FACE VISAGE D'ANGE

25 MIN | \$US 75

An organic and gourmet facial treatment including a gentle facial cleanser, a nutritive mask application and a scented facial massage, perfect for a sweet little face!

Autour d'un soin visage naturel et gourmand, c'est aussi l'apprentissage des premiers gestes quotidiens. Nettoyant doux, pose d'un masque nourrissant et modelage visage pour une frimousse toute douce !

PRINCESS HANDS OR FEET MAINS OU PIEDS DE PRINCESSE

25 MIN | \$US 50

This manicure or pedicure includes filing, moisturizing and an application of nail polish.

Ce soin complet des mains ou des pieds est composé d'un limage, d'une hydratation et d'une pose de vernis.

SPA ATTITUDE

HOW TO BOOK

We advise you to book your treatments in advance to obtain the best availability. You can book by phone from your cabin (ext. 933) or visit the spa reception located at deck 6 Mid Ship.

WHAT TO WEAR

It is important that you are comfortably clothed and relaxed. Remember to bring your swimwear if you wish to use the steam bath. During the care our therapists will ensure that the intimate parts of your body are covered. Disposable undergarments are also available for your comfort upon request.

WHEN TO ARRIVE

We advise that you arrive at least 5 minutes prior your appointment in order to have time to change and unwind. If you are late, the length of time specified for your care cannot be guaranteed.

VALUABLES

For safety reasons we advise you to leave all your valuables and jewellery in your cabin's safe.

STATE OF HEALTH

The treatments provided at Algotherrm Dermo Ocean Spa are reserved exclusively for individuals in good health. The spa is a non-medical environment and the sole purpose of all care provided is for well-being. When booking an appointment, we recommend you advise us of your state of health, recent allergic reactions, medical problems or injuries which could affect your treatment.

MINIMUM AGE

For all services, clients under the age of 18 must provide a parental consent form filled out and signed by a parent or guardian before services will be provided. Such forms will be provided upon request.

MODIFICATION AND CANCELLATION

For any change or cancellation, we ask our guests to contact the spa a minimum of 24 hours before your appointment. After this period you will be invoiced in full for any no-show or cancelled session.

SPA ENVIRONMENT

The spa is a world of tranquility, harmony and well-being. This is why the use of mobile phones is not authorized within the spa.

TIPS

Our staff are dedicated to making your spa experience once to remember. Tips are not included in our prices, they are left to your discretion

TAKE TIME TO UNWIND

Slow down and try to clear your mind so that you can fully enjoy your treatment. Let yourself be carried away by the scents, gentle music and calm of the environment. Our Spa team is looking after your well-being.

RÉSERVATIONS ET PRISE DE RENDEZ-VOUS

Nous vous recommandons de réserver vos soins à l'avance afin d'obtenir la meilleure disponibilité. Vous pouvez réserver par téléphone depuis votre cabine (ext. 933) ou vous adresser à l'accueil du spa situé au pont 6 au centre du navire.

TENUE VESTIMENTAIRE

Il est important que vous soyez confortablement vêtu. Pensez à prendre votre maillot de bain si vous souhaitez utiliser le hammam. Pendant vos soins, nos thérapeutes s'assureront de couvrir toutes les parties intimes de votre corps. Des sous-vêtements jetables sont également à disposition pour votre confort.

HEURE D'ARRIVÉE

Nous vous recommandons d'arriver au minimum 5 minutes avant, afin de prendre le temps de vous changer et de vous détendre. En cas de retard, le temps consacré aux soins ne pourra être garanti.

OBJETS DE VALEUR

Nous vous recommandons de laisser toutes vos valeurs et bijoux dans le coffre de votre cabine, pour des raisons de sécurité.

ÉTAT DE SANTÉ

Les soins prodigués au sein du spa sont réservés exclusivement à des personnes en bonne santé. Le spa est un univers non médicalisé et tous les soins qui y sont dispensés ont pour seul but votre bien-être. Nous vous conseillons lors de votre réservation de nous faire part de votre état de santé, allergie récente, problèmes médicaux ou blessures qui pourraient affecter votre soin.

ÂGE MINIMUM

Pour des raisons de sécurité l'accès aux installations du spa ainsi qu'aux soins est uniquement réservé aux personnes de plus de 18 ans. Une autorisation parentale est requise pour tout soin pour un enfant mineur.

MODIFICATION ET ANNULATION

Pour tout changement ou annulation de programme, il vous est demandé de contacter le spa dans un délai minimum de 24 heures avant le début du soin. Au-delà de ce délai, tout soin annulé sera facturé dans sa totalité. De même, toute absence à un soin réservé vous sera facturée.

ENVIRONNEMENT DU SPA

Le spa est un univers de tranquillité, d'harmonie et de bien-être. Pour cela, il n'est pas autorisé de faire usage de téléphones portables au sein du spa.

POURBOIRES

Le personnel est dédié à rendre votre expérience au spa mémorable. Les pourboires ne sont pas inclus dans les tarifs affichés, ils sont laissés à votre entière discrétion.

PRENEZ LE TEMPS D'APPRECIER VOTRE TEMPS

Ralentissez, essayez de faire le vide dans votre esprit afin de profiter pleinement de vos soins. Laissez-vous emporter par les fragrances, la musique douce et le calme du lieu. Notre équipe veille à votre bien-être.

©esope Jan 2024 - Photos : @Ludivine Jamin - @Gettyimages - @F. De Saint Leu - @Tim McKenna - @Alice Fernwick



ALGOTHERM DERMO OCEAN SPA

To book from your cabin dial ext. 933
Pour réserver depuis votre cabine composez ext. 933
Deck 6 Mid Ship / Pont 6

www.algotharm.com

Paul Gauguin
CRUISES

Algotharm
DERMO OCEAN SPA